
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.01.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie XV/2021 
6. Plán práce hl. kontrolórky na I. polrok 2022 
7. Návrh Dodatku č.1 k VZN č.9/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

MŠ na žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí 
s trvalým pobytom v obci Bystrička 

8. Nájom pozemku parcely KN C 797/90 o výmere cca 28m²/ pre  Ing. Kamila Beláňa 
9. Dodatok č.2 k zásadám hospodárenia s majetkom obce Bystrička 
10.  Čerpanie rozpočtu rok 2021 
11.  Zmena dodávateľa webovej stránky – Galileo 
12.  Návrh kompenzácie cestovných výdavkov – súkromné vozidlo starostky na rok 2022 
13.  Návrh na právomoc starostky obce vykonávať zmeny v rozpočte obce na rok 2022 
14.  Došlá korešpondencia, rôzne 
15. Diskusia 
16.  Záver  
 

 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Košút, Lučanský, Ing. Rendek  
     Overovatelia zápisnice :  Ing. Matula ,Mgr. Pospíšilová 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   uznesenie 507/2021 sa malo prerokovať prenájom časti pozemku KN č. 674/4 pre   
                     Ing. Matulu 
                     Ing. Matula  –chce presunúť toto rokovanie , lebo ešte nemá vysporiadané niektoré                     
                                              pozemky 
 
                     - uznesenie 511/ 2021 malo sa prejednať s Ing. Filipom Beláňom žiadosť o     
                                                              prenájom obecnej parcely na výstavbu prístrešku. 
                      Ing. Korbeľ ho na to upozornil sľúbil, že sa ozve, ale zatiaľ sa neozval. 
Poslanci navrhli na základe  nezáujmu, aby sa žiadosť  o prenájom zamietla. Prístrešok by 
zasahoval aj do cesty čo nie je vhodné ani bezpečné. 
 
5. Rozpočtové opatrenie XV/2021 
Starostka materiály ( príloha č. 2 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – poslanci berú opatrenie na vedomie. Jedná sa o zapracovanie zvýšených príjmov. 

 
6. Plán práce hl. kontrolórky na I. polrok 2022 
Starostka materiály ( príloha č. 3 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – celá práca sa bude sústrediť na jediný bod a to vysporiadanie pozemkov. Je to veľmi 
dlhý legislatívny proces. Okrem toho bude operatívne riešiť úlohy na základe uznesení a podnetov. 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Návrh Dodatku č.1 k VZN č.9/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ 
na žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí 
s trvalým pobytom v obci Bystrička 
Starostka materiály ( príloha č. 4 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – dodatok musí byť prijatý, aby sme mohli vyplácať ZUŠ a Centrá voľného času do 
20.01.2022. Potom bude prijaté VZN.  

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Nájom pozemku parcely KN C 797/90 o výmere cca 28m²/ pre  Ing. Kamila Beláňa 
Starostka – materiály dostali (príloha č.5 ). 
Zámer bol vyvesený v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce . Bolo s ním dohodnuté, že sa to 
vymení . Mal doložiť podklady no doteraz sa neozval. Poslanci navrhujú to riešiť nájmom a prichystať 
zmluvu. 

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

9. Dodatok č.2 k zásadám hospodárenia s majetkom obce Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 6 ) 
Tento dodatok sa prijal len na to, aby sa mohli dať do poriadku pozemky, ktoré sú poposúvané pri 
Tydláčkovcoch a okolitých domoch, lebo podľa pôvodného sa nemohlo predávať. Tento dodatok platí 
len jednorázovo.  

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
  
 



10. Čerpanie rozpočtu rok 2021 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 7 ). 
Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – ešte nie je všetko zaúčtované urobila analýzu podľa toho čo sa vyčerpalo viď. príloha 

 
11. Zmena dodávateľa webovej stránky – Galileo 

Starostka – materiály dostali (príloha č. 8 ). 
Otvára diskusiu: 
Starostka - na základe toho, že naša stránka je dosť neprehľadná sme pristúpili k rokovaniu s firmou 
Galileo. Táto firma nám to vie urobiť rýchlejšie a efektívnejšie. Ponúkajú nám aj ďalšie samostatné 
produkty na zlepšenie práce a zverejňovania oznamov – viď cenové ponuky . Navrhuje, aby sa to robilo 
postupne, nie naraz hlavne prepojenie na centrálnu elektronickú úradnú tabuľu. 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

12. Návrh kompenzácie cestovných výdavkov – súkromné vozidlo starostky na rok 2022  
Starostka – materiály dostali (príloha č. 9 ). 

Ing. Tureková je to požiadavka auditorky, aby sa to každý rok schvaľovalo 
Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

13.  Návrh na právomoc starostky obce vykonávať zmeny v rozpočte obce na rok 2022 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 10 ). 
Ing. Tureková je to požiadavka auditorky, aby sa to každý rok schvaľovalo 
Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
- znova vyšla výzva na rekonštrukciu športových zariadení, opráši sa stará žiadosť a podá sa 
znova. Spoluúčasť obce je 40 % na nákladoch . Aby sa zvýšila miera úspešnosti projekt sa 
prepracoval, aby bol prístupnejší aj ťažko zdravotne postihnutým – bezbariérový prístup. 
Musíme schváliť mieru spoluúčasti je to súčasť prílohy žiadosti. 
Ing. Tureková – upozorňuje poslancov, že budeme mať problém  vo výdavkoch. 
Poslanci schválili spolufinancovanie. V prípade, že by sme mali problém s financiami, môžeme 
aj projekt odmietnuť. 
 
- máme schválený príspevok z MASky z programu PPA na 35 000 € na prvú etapu chodníka. 
Teraz čakáme na vyjadrenie investora či je schopný urobiť túto zákazku za vysúťažené peniaze 
t.j. 61 000 €. Ak nie muselo by sa zasa naceňovať a robiť nové verejné obstarávanie. 
Tiež treba sa dohodnúť čo s majiteľmi, ktorí majú ploty posunuté do obecného pozemku.   
 
- máme možnosť požiadať z MASky z programu IROP aj o finančný príspevok na druhú časť 
chodníka v sume 29 000 €. 
 
- žiadosť DHZ (príloha č. 11 ) o vybudovanie pamätnej miestnosti hasičstva. 
Diskusia: 
Ing. Korbeľ- zámer pekný, ale si treba sadnúť a dohodnúť sa ako si to predstavujú a koľko to  
                     bude stáť? 



 
Starostka – tu nejde o peniaze, ale či sú vôbec naklonení myšlienke o vybudovaní múzea.  
p. Lučanský – čo majú hasiči málo veď majú takú zbrojnicu čo nikto v okolí. 
Starostka – ona by to uvítala, obec nemá žiadnu takú miestnosť na prezentáciu. 
Ing. Rendek – zámer sa mu páči len tomu treba dať kostru. 
Prekladá sa do budúceho zastupiteľstva dovtedy si premyslite čo by ste navrhovali so starou 
zasadačkou. 
 
- informácia o náraste ceny plynu a dopady na rozpočet obce 
 
- zmluva preložky podpísať 
 
- pripraviť podklady na množstevný zber. Vyzvala Ing. Rendeka ako predsedu komisie ŽP, aby  
   sa spolupodieľal na tejto úlohe.  
 
Mgr. Pospíšilová – svetlo na novej zbrojnici stále preblikuje. 
 
Ing. Tureková – upozorňuje na dezolátny stav kanála pri obchode ako aj zlý stav mostov 
                         - vyzýva na rekonštrukciu oddychovej zóny na Lázkach 
 
Ing. Matula – ľudia sa zaujímajú prečo sa nedala ulica Viliama Žingora ? 
Starostka – nebola vyslovene taká požiadavka a dávali sa názvy skôr zaužívané.  
 
Ing. Košút – stále parkujú autá na cestách 
Starostka – celá obec je rozdelená na obvody a poslanci majú pridelené obvody v ktorých si  
                     majú svoj obvod sledovať a s takýmito občanmi to riešiť. 
 
22. Diskusia 
p. Lučanský – čo je so 70 pod Bystričkou 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 
dňa 13.01.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 
 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


